
Viljandi Kesklinna Kooli hoolekogu protokoll nr 2 

Toimumise koht ja aeg: VKLK Uueveski tee 1, 15.01.2024 kl 17.00 – 19.05 

Kohalolijad: Kaija Kits, Indrek Aasna, Kadri Paldra, Eero Hiiesalu, Kadi Jaanson, Reti 
Joandi, Liili Klaos, Jaak Kimmel, Agne Mägi, Anu Arak, Krister Kallas, Alice Lääne, 
Anni- Riin Uus, Erika Aas 

Puudujad: Marko Tiitus 

Külalised: Malle Lüdimois, Tiivi Tiido, Eneli Rimpel, Juhan-Mart Salumäe 

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine. 

Hoolekogu esimehe kohale pakkus Jaak Kimmel kandidaadiks Indrek Aasna. Toimus hääletus. 

Otsus: hoolekogu valis ühehäälselt uueks hoolekogu esimeheks lapsevanem Indrek Aasna. 

Aseesimehe kohale pakuti kandidaatideks Marko Tiitus, Jaak Kimmel, Agne Mägi. Agne Mägi 
ei soovinud kandideerida. Toimus hääletus. 

Otsus: hoolekogu aseesimeheks valiti 11 poolthäälega Jaak Kimmel, Marko Tiitus sai 2 
poolthäält. 

 

2. Kohtumine toitlustaja Daily esindajaga (kohtumine eelmisel koosolekul kokku 
lepitud). 

Malle Lüdimois teeb ülevaate sügisesest teemast, milleks olid hankemenüü kohaselt kalatoidud, 
mida oli menüüs 6 nädalal liiga tihedalt.  Kuna hankemenüü oli tehtud 6 nädalaks, saadi 
muudatusi teha pärast seda perioodi. 

9.11 – 04.12 viidi läbi rahulolu-uuring, mille tulemusi M. Lüdimois ka hoolekogule tutvustas. 
Vastajaid oli 180. 

Toitlustaja on kohtunud ka õpilasesindusega ja arutelu käigus on jõutud kokkuleppele, et 
õpilased saavad ise ka menüü osas kaasa rääkida. 

Õpilaste esindajad hoolekogus rääkisid, et nende hinnangul on juba praegu toit parem. 

Väikeste majas lisati praetaldrikute kõrvale ka salatitaldrikud, et soovi korral salat eraldi muust 
toidust oleks. 

Otsus: Toitlustusettevõtte esindaja julgustab vanemaid söömas käima, samuti oodatakse kiiret 
tagasisidet, kui on midagi, mis vajab reageerimist. 

3. Ülevaade koostööprojektist Viljandimaa Hariduse Arengufondiga õpilaste 
andekuse märkamise toetamiseks. 

Sihtasutus on tegutsenud üle 10 aasta, teemaks haridusvaldkonna areng.  



Viljandimaa Hariduse Arengufondi tegevjuht Eneli Rimpel tutvustab projekti. Seda 

konkreetset projekti rakendab ainult VKLK, kõigil Viljandi üldhariduskoolidel oli võimalus 

oma kooli vajadusest lähtuv projekt andekuse märkamiseks ja toetamiseks esitada. 

Fond on kaasanud nõustajad V. Sepa ja M. Järviku. 

Fondi tegevjuht on tutvunud erinevate küsitlustega ja sealt on selgunud, et andekatel õpilastel 
on tunnis tihti igav, õppesisu on vähe diferentseeritud, tunnis toimub mugavlemine, on õpilasi, 
kes ei saa oma tasemele vastavat õpet. 

Projekti raames rakendatavad tegevused: 

Noppeõpe matemaatikas 2.-4. kl, temporühmad matemaatikas 5.-9. klass, loodusainete (keemia 
ja füüsika) temporühmad 8.-9. klass, väitlusõpetus 8.-9. klass lõiminguna eesti keeles, 
kirjanduses ja ühiskonnaõpetuses. 

Kas plaanitav muutus õppekorralduses õigustab ennast? 

- õpilasi on vaja kaardistada 

- mõõdikud välja töötada 

- koostada rahulolu-uuring 

- õppijate kaasamine 

- parandused, korrigeerimine 

2027. a kevadel tehakse kokkuvõttev analüüs 

Projekti esmane eesmärk on kõrge õpimotivatsiooniga põhikoolilõpetaja. 

Tekkinud küsimused: kes valib õpilased rühma? kas õpilased üldse tahavad rühmas töötada?  

Oluline on kommunikatsioon, koostöö, motiveerimine. 

Viljandimaa Hariduse Arengufondil on I aastaks (s.o 2024-2025 õa-ks) olemas rahastus, 

edasiste aastate rahastamiseks tuleb koostööd teha kohalike ettevõtete ja organisatsioonidega, 

et rahastajaid leida. 

 

Noppeõppe rühmas maksimaalselt 12 õpilast. 

Riiklikul tasandil tegeldakse tõsiselt andekuse defineerimisega, aga veel ei ole jõutud välja anda 
juhendmaterjali, millest lähtuda õpilaste andekuse märkamisel ja toetamisel. See peaks toimuma 
2024. aasta jooksul.  

 

Indrek Aasna küsimus: kas projekti on vaja ka lapsevanematele laiemalt tutvustada? 

 



Tegevusplaan:  

1. koosolek (direktor, fondi tegevjuht, valitud õpetajad) 

2. tegevuskava tutvustamine õpetajaskonnale 

3. tegevuskava tutvustamine hoolekogule 

4. teavituskiri vanematele, kuigi VKLK-s ei ole ükski nimetatud meetod päris uus, kuna koolis on 

erinevatel õppeaastatel pisteliselt kõiki nimetatud meetodeid rakendatud, tänu arengufondi 

rahastusele on nüüd võimalik võtta fookusesse kolm põhiainet (matemaatika, eesti keel ja 

loodusained) ja rakendada süsteemset programmi. 

 

Otsus: hoolekogu toetab antud projektis osalemist. 

 

 

4. Õpetajate streik 

Täpsem info tuleb homme, 16. jaanuaril, kuna siis toimub koosolek linnavalitsuses. 

 

 

 

 

Indrek Aasna         Erika Aas 

Hoolekogu esimees        protokollija 


